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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VI STYRETMÖTE 2007‐09‐06 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

V I C E  O R D F Ö R A N D E   F A RM : J O A K I M  O L S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

  Representanter för F6 och FNollK saknas största delen av mötet. 

§ 2  RAPPORT FRÅN DP 
DP har arrangerat en bastu som gick bra förutom den lilla incidenten som inträffade. DP har 

också varit i Tyskland och handlat vilket behövs så här under nollningen. DP har också hunnit 

med att arrangera en surprise‐sittning och en mattedup. Båda arren gick bra. Nu närmast så 

väntar pubrundan senare idag och Nollrocken nästa vecka. 

§ 3  RAPPORT FRÅN F6 
F6 har precis arrangerat sin första Gasque och Foten är och lämnar tillbaka saker till LOB. 

Annars så har F6 nyligen haft sin bastu med anmärkningsvärt få nollor och många pateter. Vi 

konstaterar att alla arrangemang den här nollningen har mycket svårt att attrahera nollorna. 

Hälsovetarsitsen som är nästa vecka har knappt sålt något alls. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FOCUMATERIET 
Foc har nyligen gjort ett presentationsgyckel inför nollorna. De kommer att ha ett Fockör inom 

en snar framtid. Annars så har de lagat flipper. 

§ 5  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
Euler har inte lyckats få dit en ersättare trots att han sagt att han skulle ordna det. Vi beslutar 

därför att Euler skall baka en stor och god kaka till nästa möte. 

Efter ett tag så får vi tag i en FNollK som rapporterar att arren går bra men säljer, som vi 

tidigare konstaterat, dåligt. 
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Beslut: Att Erik ”Euler” Larsson skall baka en stor och god kaka till nästa möte och att om man 

inte dyker upp på ett möte utan att om möjligt ha ordnat en ställföreträdare så skall man även 

då baka en stor och god kaka. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM kommer att dra igång mentorskapsprogrammet Odyssén snart. De har också utvärderat 

sommarens studiebesök till CERN som blev mycket lyckat. FARM vill försöka köra ett likadant 

studiebesök även nästa sommar, men att då försöka få fram egna sponsorer. Cedervall verkar 

om det inte går att få tag i egna sponsorer som om han kan tänka sig att sponsra igen. 

FARM kommer att under hösten att genomföra flera lunchföredrag och eventuellt ett 

studiebesök till Stora Enso. Nu närmast så väntar ett arrangemang tillsammans med Vattenfall 

där nollorna kommer att få miniräknare. 

§ 7  RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har haft mattearr där de serverat korvstroganoff och det gick bra. Ikväll så har de årets 

första cocktailparty och denna gång så kommer det bli lite annorlunda då utdelningen av 

Guldäpplet är flyttat till sektionens dag. Istället så kommer det idag att hållas en liten debatt 

mellan Jana Madjarova och Karin Josefsson där de diskuterar hur F‐utbildningen bör förbättras. 

SNF kommer i framtiden att vara involverade i kursutvärderingarna på de mastersprogram som 

tillhör F. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Kärnstyret har arrangerat en mastersmottagning som i år var mycket bättre än förra året då det 

då inte arrangerades någon. Det kom dock endast ca 20 personer varav ungefär hälften var 

gamla F:are. Vi konstaterar att datumet var för tidigt då det var en vecka kvar tills deras skola 

började och att därför få nya mastersstudenter var i Göteborg trots att CIRCs nollning börjat. 

Kärnstyret har också lånat ut en hel del pengar till F6 och DP vilket är bättre än att de lånar av 

sina egna medlemmar. 

Styret kommer att presentera sig för nollorna på tisdag förmiddag nästa vecka. 

§ 9  NYCKLAR 
Många gamla föreningsaktiva har kvar sina nycklar till de olika rummen och vi skall intensifiera 

arbetet med att få tillbaka dem. Vi konstaterar att det behövs en bättre nyckelhantering när de 

nya föreningarna går på under våren. Då vi nu mera har fler nycklar av varje sort så kan alla 

nyinvalda få nycklar direkt vilket gör att vi får bättre koll på depositioner och vem som har 

vilken nyckel. 

Beslut: Att vi kommer att dra in accessen till Focus för de som inte lämnar in sina nycklar. 

§ 10  BUDGETEN 
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Axelsson har skickat ut förra årets budget så att alla kan titta på den. Holma skall även komma 

med förra årets resultat så att vi kan se hur det gick. 

§ 11  ÖVRIGA FRÅGOR 
Hannes har pratat med vice‐prefekten för MC2s grund‐ och forskarutbildning, Mikael 

Fogelström, och han vill öka livet i Canyon. För att få mer liv i Canyon så vill han inreda Canyon 

med fler studielokaler och få tillbaka fiket. För att utforma studielokalerna på bästa sätt så vill 

de ha hjälp av oss studenter.  

Beslut: Att vi skapa en arbetsgrupp under ledning av Hannes Kuusisto som har till uppgift att 

bistå vice‐prefekt Mikael Fogelström i arbetet med att utforma nya studielokaler i anslutning 

till Canyon. 

DP informerar om att det för tillfället inte går att använda soprummet på våning 1 i MC2 då det 

har varit en ammoniumläcka där. 

§ 12  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte hålls den 13:e september. 

§ 13  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


